
Zapytanie złożone przez Radnego Pana Wojciecha Bartnika w dniu 19 kwietnia  

2022 r. w sprawie przebudowy ul. Dobroszyckiej i odpowiedź. 
 

 




